
Protokół Nr XLI/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 9 lutego 2010 roku 
 

Otwarcia sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał Przewodniczący 
Adam Mysiara. Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza – odczytał jego treść 
(wniosek w załączeniu). 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych czyli pełny skład Rady Miejskiej. 
Na sekretarza obrad powołał radnego Zdzisława Koniecznego. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Uchwała w sprawie realizacji przez Zakład Usług Komunalnych zadania p.n. 

„Budowa Kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Tarnawa i Borszowice”, 
przyznania dotacji celowej  dla Zakładu Usług Komunalnych w Sędziszowie na 
realizację zadania oraz sposobu jej rozliczenia. 

3. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania wynagrodzenia 
Burmistrzowi z tytułu kosztów zarządu projektem pn. „Edukacja – inwestycją 
w młode pokolenie”. 

4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie. 
5. Zamknięcie obrad. 

Radny J. Strzelec 
- zapytał czy możemy kilka minut poświęcić sprawom innym niż określa porządek. 
Radny Z. Konieczny 
- jeśli zdążymy to możemy podyskutować na inne tematy. 
Głosowanie porządku obrad 
14 głosów – za 
Ad. 2 
Pan Burmistrz 
- przedstawił  uchwałę w sprawie przekazania dotacji dla ZUK. Konieczność podjęcia 
tej uchwały wynikła stąd, że dyrektor nie mógł podpisać umowy na podstawie 
zwykłego upoważnienia, musi być to upoważnienie w formie uchwały. Pomimo że 
przetarg jeszcze nie rozstrzygnięty. W związku z tym że zadanie będzie wykonywał 
ZUK koszt będzie niższy o ok. 600tys. z tytułu zwrotu VAT, który zostanie zwrócony 
na rachunek bankowy budżetu. Dziś podejmujemy uchwałę na kwotę zgodnie z 
umową. 
Radny J. Psonak 
- na jaką kwotę złożono oferty? 
Dyrektor ZUK 
- na niecałe 3mln zł. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał treść uchwały w sprawie realizacji przez Zakład Usług Komunalnych 
zadania pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Tarnawa i 
Borszowice”, przyznanie dotacji celowej dla ZUK w Sędziszowie na realizację 
zadania oraz sposobu jej rozliczenia. 



Głosowanie 
14 głosów – za                      uchwała Nr XLI/366/2010 
Ad. 3 
Pani Sekretarz 
- zwróciła się o przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania 
wynagrodzenia Burmistrzowi z tytułu kosztów zarządu projektem pn. „Edukacja – 
inwestycją w młode pokolenie”. W podstawie prawnej powołałam ogólnie 
obowiązujące przepisy dotyczące wynagrodzenia Burmistrza. Nadzór Wojewody 
zwrócił się o wyjaśnienie skąd to się wzięło bo była to pierwsza uchwała w 
województwie. Okazało się że są wytyczne do projektu i muszą być powołane w 
podstawie prawnej. Dlatego Nadzór Wojewody zwrócił się pismem o podjęcie 
uchwały zmieniającej. Odczytała treść uchwały. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się      uchwała Nr XLI/367/2010 
Ad. 4 
Pani Skarbnik 
- w związku z pismami z Wydziałów należało przygotować uchwałę w sprawie zmian 
w budżecie gminy,  
- przekwalifikowanie zadania wykonanie odwiertu studni na zadania wieloletnie, 
musimy dołożyć 3 200zł celem zakończenia zadania, 
- przeniesienie do inwestycji wieloletnich zadania posadowienie kontenera na Bazie 
TKR, nie może być płacone z wydatków bieżących tylko z inwestycyjnych, będzie 
utworzone zadanie w inwestycjach wieloletnich na kwotę 40.012zł, 
- Planowanie Przestrzenne o przesunięcie kwoty 100.000zł na przystosowanie MGOZ 
na dotacje celowe, 
- darowizna z SEFAKO 5 000zł na dożywianie uczniów w Gimnazjum, 
- Świętokrzyski UW przysłał decyzję o zwiększeniu dotacji celowej do ul. Leśnej, 
zmiana paragrafu. 
Odczytała treść uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- skąd ma być te 40tys na projekt i odwiert studni, nie ma ich w środkach 
przechodzących na następny rok. 
Pani Skarbnik 
- z podatku od nieruchomości od osób prawnych. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- na zakup USG też miało być tworzone nowe zadanie, chciałbym tylko aby było 
wszystko jasno zapisane. 
Radny Z. Konieczny 
- budynek MGOZ jest nasz a oni mają robić remont. 
Pani Skarbnik 
- budynek jest przekazany w użytkowanie dlatego oni będą zajmować się remontem a 
Kierownik rozliczy otrzymaną dotację. 
Pan Burmistrz 
- być może na najbliższej sesji będziemy informować o zmianach na dziś koszt 
dostosowania Ośrodka to 600tys. zł. Prowadzimy prace aby sprowadzić te prace do 



podstawowego zakresu, może po przetargu będą inne koszty i wtedy będziemy 
informować Radę. Planujemy minimum tj. łazienki dla niepełnosprawnych i wymiana 
instalacji na piętrze, remont korytarza i montaż windy. Jeśli chodzi o USG jest 
konieczność zakupu, teraz MGOZ ma rozeznać co chce kupić i za ile i przedstawić. 
Mają partycypować w kosztach ok. 20tys. 
Głosowanie uchwały 
14 głosów –za              uchwała Nr XLI/368/2010 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
- realizujemy wniosek z RPO na 10mln zł, z PROW na kanalizację w Tarnawie i 
Borszowicach za 3mln zł, został odcinek Gródka, który nie był we wniosku ujęty a 
technologicznie te odcinki trzeba połączyć. Dyrektor biura powiedziała żeby nie 
czekać jak dostaniemy pieniądze tylko zaczynać robić a dofinansowanie może być 
później z innych środków. 
Radna B. Wójcik 
- zapytała czy będzie kanalizacja k/butikow gdy będzie robiona ul. Leśna, chcą 
przekazać tą wewnętrzną kanalizację do ZUK, tam ciągle im się zatyka. 
Pan K. Chmaruk 
- ta kanalizacja była robiona etapami i jest niewydolna, dlatego chcą przekazać do 
ZUK. 
Wiceprzewodniczący J. Głądki 
- jak każdy przedsiębiorca podłączenie powinni zrobić na własny koszt. 
Dyrektor ZUK 
- oni powinni wystąpić z pismem żebyśmy wiedzieli jaki jest stan faktyczny. 
Radny W.Tabor 
- na starej Pile za ul. Majową mieszkańcy otrzymywali informację o kanalizacji, czy 
tam będzie robiona teraz? 
Pan K. Chmaruk 
- teraz nie będzie robiona. 
Pan Burmistrz 
- poinformował o wstępnych ustaleniach obchodów 20-lecia termin 18 czerwca, 19 
czerwca Dni Sędziszowa, 20 czerwca Festiwal Ludowy. 
Radny J. Strzelec 
- zapytał czym się różni sesja nadzwyczajna od zwyczajnej? 
Pan Przewodniczący 
- sesji nadzwyczajna zwoływana jest bez zachowania ustalonego terminu, porządek 
obrad  nie zawiera pkt jak w sesji zwyczajnej tj. o pracy Burmistrza, interpelacji, 
wniosków, może być zwołana z dnia na dzień. 
Ad. 6 
Przewodniczący zamknął obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                           Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                       Sekretarz                                 Przewodniczył 
 
 


